

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD MEETING
MINUTES FOR TUESDAY, JULY 16, 2019**

**8300 SANTA MONICA BLVD.
COMMUNITY MEETING ROOM**

1. **CALL TO ORDER** - Chair Eugene Maysky called the meeting to order at 7:11 P.M.

2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** –Chair Eugene Maysky led the Pledge of Allegiance.

3. **ROLL CALL** - Board members present: Alex Tolocenco, Eugene Maysky, Raisa Aguf, Farhad Yusupov, Lyubov Levitan, Larisa Danilova, Diana Volman, Valentina Matiji. Ekaterina Kutepova was absent. Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present.

4. **ELECTIONS**

Subject: *The Russian Advisory Board will elect a chair and vice-chair.*

ACTION: Diana Volman was elected as chair and Alex Tolocenco was elected as vice-chair.

5. **APPROVAL OF AGENDA** – Farhad Yusupov made a motion to approve the agenda of Tuesday, July 16, 2019 seconded by Larisa Danilova. Motion passed.

6. **APPROVAL OF MINUTES** of the special meeting of June 18, 2019. Alex Tolocenco made a motion to approve, seconded by Lyubov Levitan. Motion passed.

7. **PUBLIC COMMENT**

Jasmin Duckworth, Community Affairs Coordinator, spoke regarding the City's National Night Out events, answered questions and distributed flyers.

8. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments.

9. **NEW BUSINESS**

9.A. METRO RAIL UPDATE

Subject: The Russian Advisory Board will receive a presentation on the Northern Extension of the Metro Crenshaw/LAX Line, including ways local

residents and businesses can help shape the future of rail service to West Hollywood.

Action: Received update, asked questions and provided input. Alex Tolocenco requested presenters to come back to the board with update on the development of the project.

9.B. CITY OF WEST HOLLYWOOD CENSUS 2020 COMPLETE COUNT COMMITTEE (CCC)

Subject: The Russian Advisory Board will consider electing one member to serve on the Complete Count Committee (CCC), which will develop strategies to ensure that every resident is counted for the 2020 Census.

Action: Called for nominations and elected Valentina Matiji to serve on the CCC. Farhad Yusupov said that it is important for the community to participate in the committee.

10. UNFINISHED BUSINESS

10.A. NATIONAL NIGHT OUT 2019

Subject: The board members will continue discussion of the event.

Action: The board members discussed preparation for the event, distributed duties and discussed the budget.

Alex Tolocenco asked staff to invite Paramedics to do a presentation on sidewalk CPR.

Lyubov Levitan asked staff to arrange presentation on Medical Alert.

Staff informed the board that a presentation on Child ID cards had been arranged.

10.B. CREATION OF THE VIRTUAL ARCHIVE OF THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY

Subject: The board members will discuss information received from the subcommittee.

Action: The board members received update from staff. Tatiana Rodzinek informed the board that she would draft a letter to various organization soliciting proposals to work on the archive.

10.C. CO-SPONSORSHIP OF RUSSIAN CULTURAL EVENTS

Subject: Board members will discuss events being proposed.

Action: There were no events to discuss.

10.D. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS

Subject: Board members will receive information regarding upcoming events in July and August.

Action: No Action taken. Diana Volman talked about International Arts Competition for young performers "Colibri" and suggested that the organizers consider establishing a Grand Prize for the winners of competitions in each category.

11. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff.

12. PUBLIC COMMENT

There were no public comments.

13. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Diana Volman requested staff to include into the next meeting agenda and item regarding Holocaust Remembrance Day.

14. ADJOURNMENT

The Russian Advisory Board adjourned at 8:44 PM to a regularly scheduled meeting on Tuesday, August 20, 2019 beginning at 7 PM, at City Hall, 8300 Santa Monica Blvd. in the Community Conference Room.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 20th DAY OF AUGUST 2019.



CHAIRPERSON

ATTEST: 

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ
ВО ВТОРНИК, 16 ИЮЛЯ 2019 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Евгений Майский объявил заседание открытым в 7:11 вечера.
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Председатель совета **Евгений Майский** читал клятву верности.
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета присутствовали: Александр Толосенко, Фархад Юсупов, Раиса Агуф, Евгений Майский, Любовь Левитан, Диана Вольман, Лариса Данилова, Валентина Матиджи. Екатерина Кутепова отсутствовала.
Также присутствовали: координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ВЫБОРЫ**
Тема: члены совета выберут председателя и заместителя председателя совета.
Решение: Члены совета выбрали Диану Вольман на должность председателя совета и Алекса Толосенко на должность заместителя председателя.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Фархад Юсупов предложил одобрить повестку дня на 16 июля 2019 года, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
6. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Алех Толосенко внес предложение одобрить протокол заседания от 16 июня 2019 года, Любовь Левитан предложила поддержать предложение.
7. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Джасмин Даксвос рассказала о предстоящем национальном вечере безопасности, ответила на вопросы и раздала листовки.
8. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Комментариев не было.
9. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**

9.А. ИНФОРМАЦИЯ О РАСШИРЕНИИ ЛИНИИ МЕТРО

Тема: Члены совета заслушают презентацию о расширении линии Метро Crenshaw/LAX Line, включая возможности для местных жителей города и бизнесов внести свой вклад в планирование развития инфраструктуры Метро в районе Западного Голливуда.

Решение: получить информацию и обсудить.

9.В. СОЗДАНИЕ СЧЕТНОГО КОМИТЕТА ДЛЯ ПРОВЕДЕНИЯ ПЕРЕПИСИ НАСЕЛЕНИЯ 2020 ГОДА

Тема: Члены совета выберут одного представителя для работы счетного комитета, который будет разрабатывать стратегию переписи населения, чтобы все жители города были учтены.

Решение: Члены совета выбрали Валентину Матиджи. Фархад Юсупов говорил о важности переписи населения.

10. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

10. А. НАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ 2019

Тема: члены совета продолжили обсуждение предстоящего мероприятия.

Решение: Члены совета распределили обязанности и обсудили бюджет.

Алех Толосенко предложил пригласить пожарных с презентацией об оказании первой помощи.

Любовь Левитан предложила пригласить представителей компании Medical Alert.

Фархад Юсупов предложил принести брошюры по безопасности.

Раиса Агуф предложила пригласить представителей Jewish Family Services рассказать об услугах предлагаемых их организацией.

10. В. СОЗДАНИЕ ВИРТУАЛЬНОГО МУЗЕЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ.

Тема: члены совета обсудят проведенное мероприятие и получат информацию от подкомитета.

Решение: Татьяна Родзинек сообщила совету, что она составит письмо, которое будет направлено различным организациям для продолжения работы над архивом.

10. С. СПОНСОРСКАЯ ПОДДЕРЖКА КУЛЬТУРНЫХ МЕРОПРИЯТИЙ

Тема: члены совета обсудят проведенное мероприятие и получат информацию от подкомитета.

Решение: Не было мероприятий для обсуждения.

10. D. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.

Тема: члены совета обсудят проведенное мероприятие в июле и августе

Решение: Не было принято никаких решений. Диана Вольман говорила о международном конкурсе “Колибри” и предложила чтобы организаторы мероприятия назначили приз для участников в каждой категории.

11. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений сотрудников не было.

12. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.


13. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Диана Вольман попросила сотрудников включить в повестку дня следующего заседания вопрос о проведении мероприятия, посвященного дню памяти жертв холокоста.

14. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:44 вечера. Следующее регулярное заседание состоится в здании мэрии Западного Голливуда, в конференц-зале на первом этаже, по адресу: 8300 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, 20 августа 2019 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 20 АВГУСТА 2019 ГОДА.



ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:



СОТРУДНИК ГОРОДА